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Zápis z jednání LK se zástupci klubů 1.Ligy 
 

18. dubna 2018 od 16:30 Praha, Strahov, místnost č.234 
 

Přítomní:  LK: p. Hanuš Kovárník, p. Tomáš Norek, p. Jan Fedák, p. Vojtěch Červinka 
  Kluby:  p. Martin Černický (HBC JTEKT Svítkov Stars Pardubice), p. Jan Turek (HBC  
                              Prachatice), p. Tomáš Norek (HBC Tygři Mladá Boleslav), pí Tereza Palová  
                              (HbK Karviná), p. Jiří Christ (SHC Opava), p. Jaroslav Matějka (TJ HBC Olymp 
                              Jindřichův Hradec), p. Václav Šlehofer (TJ Snack Dobřany)  
  Hosté: p. Martin Komárek, p. Milan Hušek 
 
1) Hanuš Kovárník přivítal přítomné zástupce klubů 1.Ligy a představil možné herní systémy 1.Ligy 

na sezónu 2018/19, viz příloha č. 1 a 2 
 

2) Všichni přítomní zástupci klubů a LK se shodli na zachování počtu účastníků 1. Ligy na 14 a na 
formátu základní části soutěže. Základní část se bude hrát formátem každý s každým dvoukolově 
doma a venku, celkem 26 utkání. Nikdo nesestupuje, týmy na 13. a 14. místě odehrají baráž 
s týmy ze 2.Ligy 

 
3) Následovala diskuse ohledně formátu play off. Někteří zástupci klubů požadovali co nejdelší play 

off na 3 vítězná utkání, zástupci LK argumentovali kalendářem reprezentačních akcí, kdy není 
možné play off na 3 vítězná utkání stihnout odehrát. 

 
4) Následovalo hlasování o 3 možných variantách soutěže  

a) Základní část každý s každým dvoukolově doma a venku, čtvrtfinále, semifinále a finále na 
2 vítězná utkání: 4 hlasy. 

b) Základní část každý s každým dvoukolově doma a venku, čtvrtfinále, semifinále a finále na 
2 utkání: 1 hlas. 

c) Základní část každý s každým dvoukolově doma a venku, předkolo a čtvrtfinále na 2 vítězná 
utkání a final four pro první čtyři týmy: 2 hlasy. 

d) Hlasování o variantě hrát o 3.místo: 6 hlasů pro, 1 se zdržel. 
e) Hlasování o termínu začátku soutěže. Podzimní část začít 2.9 a ukončit 25.11: 6 hlasů pro, 

1 se zdržel. 
 

5) Milan Hušek se zeptal přítomných zástupců týmů, které hrají play off, jaký je zájem postoupit 
do CROSSDOCK Extraligy (Karviná ano, Dobřany nemají ještě jasno) a upozornil týmy na 
skutečnost, že v propozicích na sezónu 2018/19 bude zakotvena povinnosti postupu do vyšší 
soutěže. Zároveň společně s Martinem Komárkem představil pro tyto týmy možnost, jak splnit 
Standard extraligového klubu. Tým, který postoupí do CROSSDOCK Extraligy nebude muset 
splnit standard okamžitě, ale dostane k dispozici časové období na jeho splnění. Tato informace 
se u přítomných setkala s velice kladnou odezvou.  
 

6) Milan Hušek upozornil na změnu Pravidel a Řádů hokejbalu od 1. 7. 2018 a krátce vypíchl některá 
nová pravidla – např. Hybridní zakázané uvolnění od kategorie dorostu výše a ukládání menšího 
trestu za vyhození míčku z obranného pásma ze hřiště. Změn však bude více a kluby s nimi 
budou seznámeny v dostatečném předstihu. 

 
7)  Na závěr Hanuš Kovárník poděkoval přítomným zástupcům 1.Ligy za účast a jednání ukončil. 
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